
رشد 14 درصدی تولید آلبالو در استان اصفهان
به گزارش روابط عمومی سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان، 
آقای مهندس احمدرضا رئیس زاده مدیر امور باغبانی سازمان، در ارتباط 
با برداشت آلبالو در استان اظهار کرد: برداشت آلبالو از سطح 1027 
هکتار باغات بارور استان از اواسط خرداد ماه آغاز گردیده و همچنان 
ادامه دارد. وی ادامه داد: پیش بینی می گردد میزان تولید این محصول 
در سال 96 به بیش از 6500 تن برسدکه این میزان نسبت به میزان 
تولید سال گذشته 14درصد افزایش خواهد داشت. مدیر امور باغبانی 
سازمان جهاد کشاورزی استان اصفهان با اعلام اینکه از سطح 1149 
هکتاری باغات آلبالو در استان 122 هکتار آن بارده می¬باشد، اضافه 
کرد: از ارقام آلبالوی موجود استان ارقام مجاری، گیسی و ارقام بومی 
را می توان نام برد. وی افزود: بیشترین سطح باغات آلبالوی استان به 
شهرضا،  فلاورجان،  نجف آباد،  خمینی شهر،  درشهرستان های  ترتیب 

سمیرم، اصفهان وکاشان واقع گردیده است.

عملیات اجرای خط انتقال آب شرب از شهر 
فراغی به روستای یلی بدراق و آبرسانی به 8 

روستای شهرستان کلاله آغاز شد
با حضور مهندس شاهین پاکروح معاون راهبری و نظارت بهره 
برداری شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور، مهندس غراوی نماینده 
مردم در مجلس، مهندس شکیبافر مدیرعامل آبفار استان، فرماندار و 
مدیران شهرستانی  عملیات اجرایی خط انتقال آب از شهر فراغی به 
روستای یلی بدراق در  ادامه عملیات مجتمع آبرسانی زاو آغاز شد.به 
گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی شرکت آبفار گلستان : در این 
مراسم مهندس شکیبافر مدیرعامل شرکت آبفار استان اظهار داشت : 
خط انتقال این طرح 16600 متر طول دارد،؛ که با اتمام طرح طی 
دوازده ماه، 1980 نفر )450 خانوار( از آب شرب بهداشتی این مجتمع 
بهره مند می شوند.مهندس شکیبافر هزینه این طرح را یک میلیارد و 
هفتصد میلیون تومان برشمرد و تصریح کرد :اجرای این طرح مقدمه 
توسعه آبرسانی برای روستاهای اقچی بزرگ، اقچی کوچک،گچی سو 
بالا، گچی سو پایین،قره آقاچ،چالجه،قویجق،قره ترناو و روشن دره با 
جمعیت 4413 نفر دیگر خواهد بود.وی اظهار داشت :مجتمع آبرسانی 
زاو مشتمل بر دو دهنه چشمه و سه حلقه چاه می باشد که به 84 
روستا) 55 روستا کلاله و 29 روستای مراوه تپه( آبرسانی خواهد کرد 
تا در پایان حدود 62 هزار نفر از آب شرب بهداشتی برخوردار شوند.

وی افزود : تاکنون 48 روستا) 46 روستا کلاله و 2 روستا مراوه تپه( 
با جمعیت بیش از 43 هزار و ششصد نفر از این آب بهرمند هستند.
مهندس شکیبافر اعلام کرد: امید است  تا دوسال آینده با پایان عملیات 
اجرایی مجتمع آبرسانی زاو کلاله، مردم 84 روستای کلاله و مراوه تپه 
از آب شرب سالم برخوردار می شوند. شکیبافردر ادامه گفت: برای پایان 
این طرح بیش از پنجاه میلیارد تومان اعتبار نیاز است.مهندس پاکروح 
معاون راهبری و نظارت بر بهره برداری شرکت مهندسی  آبّ و فاضلاب 
کشور افزود: براساس برنامه ها و تدابیر اندیشیده شده ، میزان تامین آب 
شرب روستاهای کشور به شاخص های میانگین کشوری ارتقا خواهد 
یافت.وی اظهار داشت: براساس مطالعات انجام شده 70 درصد از اهالی 
استان گلستان از آب سالم و بهداشتی بهره مند هستند براین اساس 
دولت و مجلس در تلاش هستند که شاخص های برخورداری از آب 
شرب به سرعت افزایش یابد.نماینده مردم شهرستان های مینودشت، 
گالیکش ، کلاله ومراوه تپه نیز در این آیین گفت: براساس تمهیدات 
صورت گرفته، محرومیت زدایی و توسعه شهرستان های شرق گلستان، 
گرفت.مهندس شهرام  هماهنگ صورت خواهد  و  متوازن  به صورت 
کوسه غراوی با بیان اینکه تامین آب شرب از عوامل مهم توسعه است، 
افزود: در راستای این امر از محل صندوق توسعه ملی 100میلیون 
دلار برای تامین آب شرب مناطق محروم اختصاص داده شده است.
وی افزود: امسال از محل اعتبارات ملی، برای اجرای طرح های عمرانی 
، اقتصادی و اجتماعی بیش از 92 میلیارد ریال به شهرستان های 

مینودشت، گالیکش، کلاله و مراوه تپه اختصاص یافته است. 

پیشرفت 90 درصدی اجرای عملیات خط 
انتقال آب ازچشمه روستای سرکلاته تا مخزن 

500 متر مکعبی 
مدیر امور آبفار شهرستان کردکوی از پیشرفت 90 درصدی اجرای 
عملیات خط انتقال آب از چشمه روستای سرکلاته به مخزن 500 متر 
مکعبی این روستا خبر داد.به گزارش روابط عمومی و آموزش همگانی 
شرکت آب و فاضلاب روستایی استان گلستان ابوذر پاسندی با اعلام 
این خبر افزود : در راستای رفع کمبود آب شرب در این روستا این 
مدیریت اقدام به بهسازی 3 دهنه چمشه و اجرای اخط انتقال بطول 
2250 متر به مخزن 500 متر مکعبی  نموده است. وی تصریح کرد 
انجام این عملیات 1 میلیاردو 300 میلیون ریال هزینه در برداشته 
است. وی در پایان افزود : با اتمام این عملیات  1200 خانوار با جمعیت 
بالغ بر 4800 نفر از نعمت آب شرب سالم و پایدار برخوردار می شوند.

آغاز عملیات اجرایی مخزن 500 مترمکعبی 
مسکن مهر آزادشهر 

مدیر امور آبفار شهرستان آزادشهر از آغاز عملیات اجرایی مخزن 500 
متر مکعبی مسکن مهر این شهرستان خبر داد. به گزارش روابط عمومی 
و آموزش همگانی شرکت آب و فاضلاب روستایی استان گلستان : حسن 
فدایی با اعلام این خبر  افزود  : مسکن مهر شهرستان آزادشهر با مشکل 
کمبود آب مواجه است که این مدیریت در راستای رفع این مشکل اقدام  به 
آغاز عملیات احداث مخزن 500 متر مکعبی نموده است وی اظهار داشت 
: جهت این پروژه  3میلیاردو 900 میلیون ریال اعتبار نیاز می باشد. وی 
تصریح کرد:  با اتمام این عملیات 863 مشترک با جمعیتی بالغ بر 3200 

نفر از نعمت آب شرب سالم و بهداشتی بهره مند می گردند.

راه اندازی 7 مرکز مشاوره در گرگان و 
گنبدکاووس

ابراهیم غفاری در نشست خبری با خبرنگاران به مناسبت هفته 
کشور  سطح  در  اجتماعی  اورژانس   140 داشت:  اظهار  بهزیستی 
راه اندازی می شود که با توجه به آسیب خیز بودن و مشکلاتی که در 
بتوانیم  این مشکلات  انعکاس  با  دارد تلاش کرده ایم  گلستان وجود 
موافقت افتتاح 6 اورژانس را در شهرهای آق قلا، بندرترکمن، گمیشان، 
کلاله و علی آبادکتول به دست آوریم.وی احداث مسکن مناسب ویژه 
معلولان را از دیگر برنامه های این سازمان دانست و تصریح کرد: سال 
خیران  مجمع  مستضعفان،  بنیاد  مسکن،  بنیاد  همکاری  با  گذشته 
مسکن ساز، انعقاد تفاهم نامه ساخت مسکن برای خانواده های دارای 2 
معلول در شهر و روستا انعقاد شد و در همین باره تاکنون 22 مسکن به 
مددجویان تحویل داده شده و 38 مسکن نیز در هفته بهزیستی تحویل 
داده خواهد شد.وی افزود: برای ساخت این مسکن علاوه بر تسهیلات ارزان 
قیمت، بهزیستی نیز مبلغ 18 میلیون تومان در روستا و 30 میلیون تومان 
در شهرها کمک بلاعوض پرداخت کرده است.مدیرکل بهزیستی گلستان با 
بیان اینکه 104 پرونده ساخت مسکن مناسب برای معلولان در دست اقدام 
است، خاطرنشان کرد: امید داریم در مدت 2 سال آینده خانواده های دارای 
2 معلول بتوانند صاحب مسکن مناسب شوند.غفاری افتتاح 7 مرکز مشاوره 
در گرگان و گنبدکاووس به منظور ارتقاء سطح سلامت خانواده را از دیگر 
برنامه های این سازمان در هفته بهزیستی دانست و گفت: افتتاح 2 گروه 
همیار در شهرهای بندترکمن و گرگان نیز از دیگر برنامه های است که در این 
ایام انجام خواهد شد.وی ادامه داد: در حال حاضر 28 گروه همیار در سطح 
استان وجود دارد و علاوه بر آن خانه امن برای زنان در معرض خشونت با 
همکاری موسسات راه اندازی کرده ایم تا زنانی که در معرض خشونت قرار 
دارند از این خدمات بهره مند شوند.وی مرکز بازپروری زنان آسیب دیده 
اجتماعی و مرکز خانه سلامت را از دیگر اماکانی دانست که برای زنانی که 

شرایط ماندن در خانه را ندارند، راه اندازی شده است. 
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منطقه  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  مدیرشرکت 
درصد   40 از  بیش  کاهش  از  بختیاری  و  چهارمحال 
در  جاری  سال  ابتدای  ماه  سه  در  سفید  نفت  مصرف 

استان خبرداد .
مجتبی سرداری با اعلام این خبر، اظهار کرد: در سه 
و  هزار  و 956  میلیون  مقدار 68  ابتدای سال جاری   ماه 
لیتر  هزار   788 میلیون  یک  و  معمولی  بنزین  لیتر   400

بنزین سوپر در سطح استان به فروش رسیده است.
بنزین  آمار رشد 8.5 درصدی مصرف  این  افزود:  وی 
معمولی و رشد  8 درصدی مصرف بنزین سوپر را در این 

بازه نشان می دهد.
نیز کاهشی  ابتدای امسال نسبت به مدت مشابه در سال گذشته  سرداری گفت: مصرف نفت کوره در سه ماه 
بیش از 67 درصد داشته است که علت عمده آن توقف فعالیت برخی مصرف کنندگان عمده در این بخش بوده است .

ترغیب مصرف  افزود:   و  بهار خبر داد  از 40 درصد مصرف نفت سفید در فصل  از کاهش بیش  وی همچنین 
کنندگان در جایگزنی مصرف گاز طبیعی شهری به جای مصرف سوخت مایع با تلاش و پیگیری مسئولین و کارشناسان 
شرکت ملی پخش فراورده های نفتی منطقه و توسعه گازرسانی در سطح استان توسط شرکت گاز استان علت عمده 
کاهش مصرف نفت سفید در استان بوده است .مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی خاطرنشان کرد: در سه ماه 
ابتدای امسال مقدار 58 میلیون و 463 هزار و 500 لیتر نفت گاز در جایگاه های عرضه سوخت استان به فروش رسیده 

است که رشد 2.3 درصدی را نشان می دهد.

و  بنادر  مدیرکل   : اخبارصنعت  خبرنگار  بوشهر- 
دریانوردی استان بوشهر با اشاره به مدیریت بحران حادثه 
بندر کنگان بدون تلفات جانی گفت: با اقدامات پیشگیرانه و 
مجاهدت های نیروهای زبده امدادی، از گسترده شدن ابعاد 
زیرساخت  و  شناورها  سایر  به  زدن  و صدمه  آتش  مخرب 

های موجود جلوگیری شد.
در  بنچاری  مهدی  محمد  عمومی،  روابط  گزارش  به 
جمع خبرنگاران به تشریح ابعاد مختلف حادثه آتش سوزی 
بندر چندمنظوره  در  تیرماه  ام  روز جمعه سی  بعداز ظهر 
کنگان پرداخت و از تلاش های دلسوزانه همه ارگان ها و 

دستگاه های همکار در این عملیات نفسگیر قدردانی کرد.
وی از  مشارکت چندین شناور ناجی، آتش خوار ، یدک کش و تیم های آتش نشانی شهرهای کنگان و دیر در 
این عملیات سخن به میان آورد و افزود: علت وقوع این حادثه به طور احتمالی روشن ماندن پمپ تخلیه آب در یکی 
از شناورها تشخیص داده شده است که پس از بررسی تخصصی و میدانی تیم های کارشناسی، علت دقیق به اطلاع 
مردم خواهد رسید.بنچاری به مصوبه شورای تامین استان بوشهر استناد کرد و گفت: از یکسال پیش با ابلاغ به تعاونی 
لنج داران بر این موضوع که نباید هیچ شناوری بدون خدمه و یا ملوان در اسکله رها شود، تأکید شده و تذکرات لازم 

چه در بازدیدهای میدانی توسط کارشناسان و چه در قالب مکاتبات رسمی، اطلاع رسانی شده بود. 
مدیرکل بنادر و دریانوردی استان بوشهر با اشاره به مجهز بودن اسکله های تجاری بندر کنگان به سیستم آتش 
نشانی، خاطرنشان کرد: اسکله های پهلوگیری شناوری تجاری مجهز به سیستم اطفاء حریق از قبیل شیرهای هیدرانت 
و مانیتورینگ های مستقر روی دکل بوده است.وی با بیان اینکه بررسی های دقیق درباره علت وقوع حادثه آتش سوزی 
بندر کنگان در دست پیگیری است، گفت: در این حادثه پس از وقوع آتش سوزی، شناور مضطر از اسکله جداسازی 

شده و در محدوده امن سیستم های آتش نشانی اداره بنادر و دریانوردی قرار می گیرد.
بنچاری  با اشاره به اعزام شناورهای امدادی برای ارائه خدمات در حادثه آتش سوزی بندر کنگان، تصریح کرد: به 
محض وقوع حادثه، کمیته مدیریت بحران در این اداره کل تشکیل و بر اساس تصمیم عاجل این کمیته، 2 شناور ناجی 
از بنادر دیر و عسلویه به موقعیت اعزام شدند و این در حالی است که افزون براین، مجموعه های وابسته به شرکت نفت 

و شهرداری نیز اقدام به اعزام تیم های آتش نشانی کردند.
وی با بیان اینکه خوشبختانه علیرغم ابعاد وسیع حریق، با بهره گیری از دانش و تخصص نیروهای موجود و هدایت 
فرمانده در صحنه، این حادثه تلفات جانی به دنبال نداشت، خاطرنشان کرد: در حادثه آتش  سوزی بندر کنگان علیرغم 
تلاش های صورت گرفته در دریا و خشکی، متاسفانه 13 فروند شناور تجاری در آتش سوخته و 12 فروند قایق تفریحی 
و صیادی نیز غرق شدند.بنچاری اضافه کرد: با اقدامات پیشگیرانه و مجاهدت های نیروهای زبده امدادی، از گسترده 
شدن ابعاد مخرب آتش و صدمه زدن به سایر شناورها و زیرساخت های موجود جلوگیری، و به تاسیسات بندری موجود 

در شهرستان کنگان هیچ گونه صدمه ای وارد نشد.

رشت- مهناز نوبری- در پی برگزاری اردوی فرهنگی 
بسیج شرکت مخابرات ایران در استان گیلان، نشست تخصصی 
فرماندهان بسیج شرکت مخابرات ایران و شورای پایگاه بسیج 
شهید محمد منتظری مخابرات منطقه گیلان با حضور حاج 
ایران  مخابرات  بسیج  مقاومت  حوزه  فرماندهی  علویان  آقا 
سالن  در  گیلان  منطقه  مخابرات  مدیر  آموئی  مهندس  و 
رسول  مهندس  گردید.  برگزار  استان  مخابرات  اجتماعات 
منطقه گیلان ضمن عرض خیرمقدم  مدیر مخابرات  آموئی 
به میهمانان و بسیجیان حاضر در جلسه،برگزاری این گونه 
دیدارها را بسیار حائز اهمیت دانست و گفت:بسیج می تواند 
پشتوانه بسیار محکم برای اجرای برنامه های بزرگ جهادی در سطح کشور و در شرکت مخابرات باشد، ما می توانیم با استفاده 
از توان عظیم بسیج، دیدگاهها و دغدغه های فرهنگی و سازندگی رهبر فرزانه انقلاب اسلامی را با استفاده از راهکارهای عملی 
و برنامه ریزی مناسب به اجرا در آوریم. حاج آقا علویان فرمانده بسیج شرکت مخابرات ایران نیز،با یاد شهدای عزیز و امام شهدا، 
هدف از حضور بسیجیان مخابرات ایران در جمع مدیران و بسیجیان مخابرات منطقه گیلان را، بررسی وضعیت عملکردی 
پایگاه مقاومت شهید منتظری مخابرات گیلان و دیدار با علماء، خانواده های معظم شهداء و جانبازان عزیز و هم اندیشی و 
دور هم نشینی با همکاران خوب مخابرات گیلان و عزیزان بسیجی عنوان نمود و افزود:با بررسی نقاط قوت و ضعف پایگاههای 
بسیج، نسبت به هم افزایی نقاط قوت و برای رفع کمبودها،ضعف ها برنامه ریزی و اقدام خواهد شد. در ادامه، آقای حمید 
توفیقی، فرماندهی پایگاه بسیج مخابرات گیلان، گزارشی از وضعیت عملکرد بسیج مخابرات استان و اقدامات برجسته پایگاه 

شهید محمد منتظری را با پخش کلیپ تصویری برای حاضرین تشریح نمود. 

و  فرهنگ  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به  جبارزاده:  بهشهر- 
ارشاد اسلامی شهرستان بهشهر ؛ عصر روز گذشته 31 تیر نمایشگاه 
طراحی کاراکتر و تصویر سازی آثار هنرمند سرکارخانم کشاورزیان در 

مجتمع فرهنگی و هنری بصیرت شهرستان بهشهر گشایش یافت .
تجسمی  هنرهای  انجمن  هنرمند  اثر   29 شامل  نمایشگاه  این 
شهرستان بهشهر خانم مینا کشاورزیان است که به همت و همکاری 

اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان بهشهر  دایر شده است .
کارگردانی  رشته  ارشد  کارشناسی  کشاورزیان  مینا  هنرمند 
انیمیشن و کارشناسی ارتباط تصویری است که به مدت 13 سال در 
کاراکتر،  طراح  تصویرگر،  ویراستار،  آرا،  جلد، صفحه  طراح  نظیر  امور 
طراح کانسپت، گرافیست و مشاور تبلیغاتی مشغول فعالیت بوده است . 
هم اکنون نیز این هنرمند مدرس گروه گرافیک دانشگاه قدسیه ساری 

می باشد .
ازجمله سوابق خانم کشاورزیان :

Planta Persica طراح لوگو و جلد ژورنال
برگزاری سه دوره سمینار و کارگاه روشهای تحقیق، نوشتن طرح 

پژوهشی (پروپوزال) و نگارش پایان نامه برای دانشجویان رشته
ارتباط تصویری | 1394 – 1395

همکاری در برگزاری سی و هشتمین سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی و کارگاه طراحی پوستر با موضوع دهه فجر 
1395 |

همکاری در برگزاری ورکشاپ با موضوع روز معلم در دانشکده هنر و معماری دانشگاه قدسیه | 1396
ارائه طرح برتر در هفتمین جشنواره خوارزمی | 1385

اول در  | 1388کسب مقام  برتر در مسابقات فرهنگی میلاد حضرت معصومه(س) و روز ملی دختر  ارائه طرح 
جشنواره هنرهای تجسمی جوانان | 1388

کسب مقام اول در مسابقات فرهنگی هنری استان مازندران | 1387
کسب مقام اول در المپیاد گرافیک (استان) | 1388

کسب مقام چهارم در المپیاد گرافیک (کشور) | 1388
کسب مقام چهارم در بیستمین جشنواره بینالمللی هنرهای تجسمی| 1392

ثبت 30 اثر در کتاب گرافیک سال بابان | 1392 تا 1396
نمایشگاه طراحی کاراکتر و تصویر سازی مینا کشاورزیان ، از 31 تیر تا  5 مرداد در سالن گالری مجتمع فرهنگی 
و هنری بصیرت واقع در بهشهر خیابان فروردگاه دایر می باشد ، از علاقمندان جهت بازدید و دیدن از این آثار )صبح ها 

10 تا 12 و عصر ها 4 تا 7( دعوت به عمل می آید .

کاهش بیش از ۴۰ درصد مصرف نفت سفید در 
چهارمحال و بختیاری

مدیریت بحران حادثه بندر کنگان بدون تلفات جانی

دیدار فرماندهی حوزه مقاومت بسیج شرکت 
مخابرات ایران با بسیجیان مخابرات منطقه گیلان

افتتاح نمایشگاه طراحی کاراکتر  و تصویر سازی در بهشهر

مجمع عمومي عادي سالیانه صاحبان سهام ذوب آهن اصفهان  با حضور 
هیأت مدیره و مدیران این شرکت ، سهامداران ،نماینده سازمان بورس و اوراق 
بهادار و نماینده سازمان حسابرسی سه شنبه 27 تیرماه سال جاری در سالن 

کوثر مجموعه شهدای ارتش برگزار شد .
به  از صدرتامین  نمایندگی  به  خالق  بهروز  را  مجمع  این  رئیسه  هیات 
عنوان رئیس مجمع ، سعید عبودی به نمایندگی از تامین اجتماعی و شکرا... 
احمدصادقی  و  مجمع  ناظر  عنون  به  دو  هر  صباتامین  از  نمایندگی  به  فائز 

مدیرعامل ذوب آهن اصفهان به عنوان دبیر مجمع شکل دادند. 
در  مجمع  این  حاشیه  در  شرکت  مدیره  هیات  عضو  فاضل  ابوتراب 
خصوص وضعیت عملیاتی شرکت به خبرنگار ما گفت: سهم شرکت از بازار 
مقاطع فولادی شامل 65درصد از بازار تیر آهن و8درصد از بازار میلگرد است. 
را در  از محصولات خود  همچنین شرکت موفق گردیده است که 36درصد 
سال 95به ارزش 225میلیون دلار به خارج از مرزهای کشور صادر نموده و از 

محل فروش داخلی 17هزار میلیارد ریال در آمد کسب نماید.
به گفته وی، یکی از چالش های شرکت بالابودن قیمت تمام شده شمش 
تولیدی است که طی یک سال گذشته به کمک اجرای یک سلسله از طرح 

های بهینه سازی در خط تولید شرکت این معضل رفع شده است . 
 فاضل افزود : با توجه به قیمت تمام شده بالای شمش تولیدی و جهت 
چدن  مصرف  کاهش  به  نسبت  کارخانه  محصولات  شده  تمام  بهای  اصلاح 
مذاب کنورتورها برنامه ریزی گردیده است که در این راستا یکی از مهمترین 
HMR در بخش  طرحها، در کنورتور صورت گرفته است،که طی آن ضریب 
است  یافته  94به 80درصدکاهش  سال  ابتدای  در  از 89درصد  سازی  فولاد 

که این یکی از راه های برون رفت از مشکل بالابودن قیمت تمام شده است.
در  کک  مصرف  کاهش  را  شرکت  های  استراتژی  از  دیگر  یکی  فاضل 
بلند  کوره  توقف  جمله  از  تدابیری  منظور  گفت:بدین  و  دانست  بلند  کوره 
شارژ  در  ریزه  کک  از  استفاده   ، خریداری  کک  کیفیت  شماره1،کنترل 
به  منجر  کک  ارسال  و  انباشت  روش  بهبود  و  کک  سرند  تغییر  بلند،  کوره 

کاهش 48کیلوگرم بر تن مصرف کک و کاهش هزینه های تولید به میزان 
856میلیارد ریال در سال می گردد.

به گفته وی ، امضای قرار داد پروژه تزریق پودر زغال PCI به کوره بلند ها 
جهت کاهش 150کیلو گرم بر تن مصرف کک نیز از دیگر طرح های مرتبط 
با کاهش بهای تمام شده می باشد که پیشرفت این طرح تاکنون 30درصد 
بوده و بر پایه برنامه از اواخر سال 96راه اندازی می گردد. به گفته وی، اجرای 
این طرح منجر به ایجاد ارزش افزوده به میزان 2240میلیارد ریال در سال 

می گردد.
ادامه داد: اجرای خط اکسیژن به صورت  عضو هیات مدیره ذوب آهن 
تزریق مستقیم به کوره بلندها برای اولین بار در دنیا صورت گرفت که منجر 
به کاهش مصرف گاز طبیعی تا حد 120متر مکعب می گردد ودر بهینه سازی 

هزینه تولید در شرکت موثر است.
به گفته وی، شرکت پس از قطعی نمودن تهاتر پیش رو به میزان 760 
میلیارد تومان از این محل به دنبال افزایش سرمایه از محل مطالبات و آورده 
نقدی می باشد تا با اجرای این افزایش سرمایه از شمولیت ماده 141قانون 
تجارت خارج گشته و ساختار سرمایه شرکت جهت دریافت تسهیلات مالی به 

شکل مناسبی ترمیم شود.
این مقام مسئول در ذوب آهن اصفهان در مورد اقدامات انجام شده برای 
کاهش هزینه های مالی گفت: بروز رسانی 2200میلیارد ریال تسهیلات در 
بانک صادرات و 2176میلیارد ریال بانک رفاه و کاهش نرخ تسهیلات از 24به 
18درصد و استمهال بدهی نزد بانک اقتصاد نوین به مبلغ 3387میلیارد ریال 
و مبلغ 30میلیون یوآن چین ، تجدید تسهیلات 780میلیارد ریالی نزد بانک 
پاسارگاد ، استفاده از تسهیلات سلف موازی به مبلغ 2500میلیارد ریال طی 

دو مرحله از عملیات کاهش بدهی بوده است.
در ابتدای مجمع نیز گزارش هیات مدیره به مجمع توسط سعید امید 

قائمی معاون مالی و اقتصادی ذوب آهن اصفهان ارائه شد . 
اظهار  گزارش  این  ارائه  در  اصفهان  آهن  اقتصادي ذوب  و  مالي  معاون 
داشت : حاشیه سود محصولات اصلي شرکت بعد از آنکه طي سال هاي 92 
تا 94 با سقوط بسیار زیاد مواجه شد ، در سال 95 روند صعودي گرفت و این 
امر در حالي حاصل شد که هزینه هاي پرسنلي ، تامین مواد اولیه ، تورم و ... 
افزایش یافت . این صعود نشانگر بهبود شرایط مالي ذوب آهن و نوید بخش 

چشم اندازي مناسب براي این شرکت است . 
معاون مالی و اقتصادی شرکت سهامی ذوب آهن گفت: در بخش تأمین 
منابع مالی نیز با تلاش کارشناسان این حوزه بیش از هزار و 290 میلیارد ریال 
تسهیلات مالی، بخشودگی جرایم و کاهش نرخ هزینه تأمین مالی را شاهد 
هستیم. از دیگر دستاوردها نیز می توان به تلاش برای اجرایی نمودن مصوبات 
ستاد تسهیل و تهاتر بدهی های شرکت با بدهی های دولت و سازمان تأمین 
اجتماعی اشاره کرد که نتایج این تلاش ها به صورت اصلاح ساختار ترازنامه و 
کاهش فشار دولت برای وصول مطالبات در سال 1396 به ثمر خواهد رسید.

نخست سال 96 شرکت سهامی  ماهه   3 داشت: طی  بیان  قائمی  امید 
ذوب آهن  در فروش میلگرد و تیرآهن درآمدهای مطلوبی داشته و قیمت 
بازارگردانی سهام شرکت شروع  اقداماتی که در خصوص  با  سهام ذوب آهن 

شده است ،  روند صعودی داشته است.

جشنواره  و  نمایشگاه  نخستین  اجرایی  دبیر  مرادیان:   - اصفهان 
بین المللی فناوری های نوین شهری شهرداري اصفهان  هدف اصلی برگزاری 
این نمایشگاه و جشنواره را ایجاد بازار برای تولیدات داخلی دانست و گفت: 
سعی داریم در این مدت آنچه را که در حوزه تبدیل علم به ثروت به دست 

آورده ایم در بخش های مختلف کارآفرینی به کار گیریم.
به گزارش اداره ارتباطات رسانه ای شهرداری اصفهان، مجید کرباسچی 
فناوری های  بین المللی  جشنواره  و  نمایشگاه  نخستین  خبری  نشست  در 

این جشنواره  اینکه  به  اشاره  با  می شود  برگزار  اصفهان  در  که  نوین شهری 
و  فناوری  محیطی،  زیست  حوزه  در  نوین  فناوری های  موضوعات  از  تلفیقی 
آموزش  و  ترافیک  هوشمند،  شهر  تفریحی،  و  فرهنگی  ارتباطات،  اطلاعات، 
است، اظهارداشت: برای برگزاری این جشنواره برنامه ریزی بلند مدت به مدت 

1.5 سال انجام شده است.
وی با بیان اینکه این جشنواره از 13 مرداد به مدت سه روز برگزار خواهد 
شد، اضافه کرد: سعی داریم در این مدت آنچه را که در حوزه تبدیل علم به 

ثروت به دست آورده ایم در بخش های مختلف کارآفرینی به کار گیریم.
دبیر اجرایی نخستین نمایشگاه و جشنواره بین المللی فناوری های نوین 
شهری با اشاره به اینکه هدف اصلی برگزاری این نمایشگاه و جشنواره را ایجاد 
بازار برای تولیدات داخلی است، افزود: ما قصد نداریم دستاوردهای مهمانان 

خارجی را خریداری کنیم بلکه در نظر داریم از علم آنها استفاده کنیم.
وی با بیان اینکه برای نمایشگاه و جشنواره بین المللی فناوری های نوین 
شهری  نوین  فناوری های  بین المللی  جشنواره  و  نمایشگاه  نخستین  شهری 
همه شوراهای اسلامی، سازمان های نظام مهندسی ساختمان، ادارات مسکن 
دعوت  را   ... و  جوانان  و  ورزش  ادارات  سلامت،  حوزه  ادارات  شهرسازی،  و 
کرده ایم، ابراز داشت: در نظر داریم تا همه شهرهای کشور بتوانند از ظرفیت 

ایجاد شده در این جشنواره بهره  برداری را داشته باشند.

کمبود فضای نمایشگاهی به دلیل استقبال بی نظیر
کرباسچی با اشاره به اینکه نمایشگاه نخستین جشنواره فناوری های نوین 
شهری در فضای چهار هزار متری تعبیه شده است، افزود: این فضا در قالب 
سه سالن طراحی شده است و این در حالی است از پذیرش تعدا زیادی از 

متقاضیان حضور در این جشنواره به دلیل کمبود جا معذور شدیم.
وی اضافه کرد: البته باید توجه داشته باشیم که نمایشگاه در فضای باز در 

حاشیه رودخانه زاینده رود را نیز در دستور کار قرار داده ایم.
دبیر اجرایی نخستین نمایشگاه و جشنواره بین المللی فناوری های نوین 
جشنواره  این  در  تخصصی  علمی  سمینار   20 برگزاری  به  همچنین  شهری 
اشاره کرد و افزود: برای ورود به این سمینارها هزینه ای پرداخت نمی شود و 
سعی بر آن شده تا محتوای ارائه شده در این سمینارها در حداقل زمان ممکن 

زمینه اجرایی شدن داشته باشد.
و  اشاره کرد  این جشنواره  تعریف فضای مذاکرات در  به  وی همچنین 
افزود: چنانچه شرکت دانش بنیانی با سرمایه گذار به توافق برسد در فضایی که 

ویژه این امر تعبیه شده است قراردادها منعقد خواهد شد.
کرباسچی همچنین به رونمایی از سه فناوری نوین شهرداری اصفهان در 
آئین افتتاحیه این جشنواره در کنار سخنرانی ها اشاره کرد و گفت: البته دیگر 

فناوری ها نیز در روزهای جشنواره رونمایی خواهد شد.

در مجمع عمومي عادي سالیانه صاحبان سهام ذوب آهن اصفهان عنوان شد :

حاشيه سود محصولات و بهبود شرایط مالی ذوب آهن روند صعودي گرفت

دبیر اجرایی نخستین نمایشگاه و جشنواره بین المللی فناوری های نوین شهری:

سه فناوری جدید شهری شهرداری اصفهان رونمایی می شود


